

School Tax Collection  
Financial Ressources

**Choice of school board for school tax  
by virtue of sections 304 and 306 of the Education Act (L.R.Q. chapter I-13.3)**

A property owner whose children admitted to the educational services of a school board having jurisdiction over the territory where the property is located **must pay school tax to that school board**. If not, you may choose to pay your school tax to the school board of your choice.

Please fill the following form, sign it and return it before April 1<sup>st</sup>, 2018 to receive an invoice of the school board of your choice by July 2018.

<b>My children will attend a school of the board under the jurisdiction of the :</b>	<b>I do not have any children attending a school on the territory. I wish to have my school tax paid to :</b>
<input type="checkbox"/> French School Board Commission scolaire des Laurentides	<input type="checkbox"/> Commission scolaire des Laurentides 2016-2017 Rate: 0,1076
<input type="checkbox"/> English School Board Sir Wilfrid Laurier School Board	<input type="checkbox"/> Sir Wilfrid Laurier School Board 2016-2017 Rate: 0,33992

Matricule(s) : \_\_\_\_\_

Property(ies) address : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Owner 1 : \_\_\_\_\_

Owner 2 : \_\_\_\_\_

Mailing address : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Signature of Owners

Perception de la taxe scolaire  
Ressources financières

**Choix de commission scolaire pour le paiement de la taxe scolaire  
en vertu des articles 304 et 306 de la Loi sur l'instruction publique (L.R.Q. chapitre I-13.3)**

Un propriétaire dont les enfants fréquentent une commission scolaire ayant juridiction sur le territoire où la propriété est située **doit payer la taxe scolaire à cette commission scolaire**. Sinon, vous pouvez payer votre taxe scolaire à la commission scolaire de votre choix.

Veuillez remplir le formulaire suivant, le signer et nous le retourner avant le 1<sup>er</sup> avril 2018 afin de recevoir la facturation de la commission scolaire de votre choix le 1<sup>er</sup> juillet 2018.

<b>Mes enfants fréquenteront une école de la commission scolaire suivante :</b>	<b>Je n'ai pas d'enfant fréquentant une école sur le territoire. Je désire payer la taxe scolaire à la :</b>
<input type="checkbox"/> Commission scolaire des Laurentides Francophone	<input type="checkbox"/> Commission scolaire des Laurentides Taux 2016-2017 : 0,1076
<input type="checkbox"/> Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier Anglophone	<input type="checkbox"/> Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier Taux 2016-2017 : 0,33992

Matricule(s) : \_\_\_\_\_

Adresse(s) de la \_\_\_\_\_

(des) propriété(s) : \_\_\_\_\_

Propriétaire 1 : \_\_\_\_\_

Propriétaire 2 : \_\_\_\_\_

Adresse de correspondance : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Signature des propriétaires